

Date : 12/7/2015
Ref : MM/158/2015

Qatar Exchange

Att. Mr.Nasser Abdulla Abdalghani
Director of the Market Operations &
Control Department
Fax No. : 44319233 - 44326497
Doha - Qatar

التاريخ : ٢٠١٥/٧/١٢ م
الإشارة : م ٢٠١٥/١٥٨/ع
السادة / بورصة قطر
عناية السيد / ناصر عبدالله عبد الغني
مدير إدارة عمليات السوق والمراقبة
فاكس رقم : (٤٤٣١٩٢٣٣-٤٤٣٢٦٤٩٧)
الدوحة - قطر
تحية طيبة وبعد ،،،

Please be advised that in QIC Board of Directors meeting held today, Sunday, the 12th of July. 2015, The Board approved the financial information for the 1st. half year 2015 (audited). Copy of this information, In both Arabic and English, together with auditor's report already emailed to you, and will be Published in the local newspapers this week.

رجاء العلم بأن مجلس إدارة الشركة في اجتماعه الذي انعقد مساء اليوم الأحد الموافق ٢٠١٥/٧/١٢ م ، قد اعتمد البيانات المالية نصف السنوية لعام ٢٠١٥ م (مراجعة) ، وهي البيانات التي أرسلت إليكم (عربي / إنجليزي) عن طريق البريد الإلكتروني مع تقرير مراقبي الحسابات ، وسيتم نشرها بالصحف المحلية خلال هذا الأسبوع بإذن الله تعالى .

In another matter, the Board of Directors approved the proposal to restructure the group and the reorganization of its international operations, in order to facilitate the achievement of its future strategic goals. The Company intents to incorporate a new holding company to manage all its international operations and the companies registered under QFC.

ومن ناحية أخرى وافق مجلس الإدارة على اقتراح بإعادة هيكلة المجموعة وإعادة تنظيم وحداتها الدولية ، وذلك لمساعدة الشركة في تحقيق أهدافها الاستراتيجية المستقبلية ، وبناءً على ذلك الاقتراح ستقوم الشركة بتأسيس شركة قابضة جديدة تضم الشركات الخارجية للمجموعة ، والتي تزاوّل أنشطتها من خلال مركز قطر للمال أو في الدول الأوروبية وغيرها .

- ١ -

The Board has delegated the authority to senior management to engage with respective government and regulatory authorities to incorporate the New Holding Company. The Board has delegated the authority to senior management for the preparation of the necessary financial, legal and administrative plans for the group restructure and present the results to the board.

وقد أسند المجلس إلى الإدارة التنفيذية مهمة التعامل مع الجهات الحكومية والرقابية ذات الصلة واستيفاء متطلباتها لتأسيس هذه الشركة القابضة الجديدة ، كما فوض المجلس الإدارة التنفيذية في إعداد الدراسات اللازمة إدارياً ومالياً وقانونياً لكافة متطلبات إعادة هيكلة المجموعة وعرض النتائج على المجلس لاتخاذ القرار اللازم بشأنها .

Best Regards,

والسلام عليكم ورحمة الله وبركاته .

خليفة عبد الله تركي السبيعي
الرئيس التنفيذي للمجموعة

Khalifa Abdulla Turki Al-Subaey
Group President & CEO

Attachment :
Finance information
(Arabic / english)

مرفقات :

البيانات المالية نصف السنوية
(عربي / انجليزي)

Copy to:

نسخة إلى:

* Qatar Financial Market Authority
Fax No. (44289925-44289947)

* هيئة قطر للأسواق المالية
فاكس رقم (٤٤٢٨٩٩٢٥-٤٤٢٨٩٩٤٧)

* Qatar central security
Fax No. (44222455)

* شركة قطر للإيداع المركزي
فاكس رقم (٤٤٢٢٢٤٥٥)